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VISU KOMITEJU ĀRKĀRTAS APVIENOTĀ KOMITEJA  

SĒDES  PROTOKOLS 
Nr. 15. 

 

2024. gada 18. jūlijā.  

Attālināta sanāksme.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.11:00. 

 

Sēdes vadītājs – domes priekšsēdētāja Viktorija Baire. 

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks, Juris Jerums,  

Rihars Gorkšs, Indra Priede Valts Variks, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze.  

 

Sēdē nepiedalās: Juris Žilko, Gatis Līcis.  

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Attīstības un būvniecības 

pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, Vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, Finanšu 

pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa, Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks.  

 

 

 

Darba kārtība 

 

1. Par Ķekavas novada teritorijas plānojuma izstrādi;  

2. Par privātpersonas (I.G.) iesnieguma noraidīšanu;  

3. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2024. gada budžetā.  

 

 

 

Viktorija Baire atklāj sēdi. 
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1. Par Ķekavas novada teritorijas plānojuma izstrādi 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:00:26) 

 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska. Ķekavas novada pašvaldība 2024.gada 5.jūnijā 

izsludināja iepirkumu “Ķekavas novada teritorijas plānojuma izstrāde” ar pieteikšanās 

termiņu līdz 2024.gada 5.jūlijam. Ķekavas novada pašvaldība ir veikusi Iepirkuma izvērtējumu. 

Atbilstoši Iepirkuma nolikuma apakšpunktam, Piedāvājumu vērtēšanas kritērijs ir šāds: 

Pasūtītājs piešķir iepirkuma līguma slēgšanas tiesības saimnieciski visizdevīgākajam 

piedāvājumam - pasūtītājs izvēlēsies piedāvājumu, kas būs atbilstošs visām iepirkuma 

procedūras dokumentācijas prasībām un kurš būs ar zemāko cenu. Piedāvājumu ar zemāko 

cenu ir iesniegusi SIA “Metrum”, piedāvātā līgumcena EUR bez PVN 126 800.08 EUR, PVN 

21% - EUR 26 628,02, summa kopā ar PVN – EUR 153 428,10 EUR, DVS Namejs - Lieta: 1-

9.18.1/24/209. Darbu izpildes termiņš astoņpadsmit mēneši pēc līguma noslēgšanas. Ķekavas 

novada pašvaldības 2024.gada budžetā Ķekavas novada teritorijas plānojuma izstrādes 

realizēšanai ir paredzēti 30 000, 00 EUR. Atbilstoši Iepirkuma līguma projektam, 2024.gadā 

būs nepieciešami 23 014, 22 EUR. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Kristīne Danovska, Andris Vītols.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un V. Baire aicina  balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada teritorijas plānojuma izstrādi, 

Atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

2. Par privātpersonas (I.G.) iesnieguma noraidīšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:07:44) 

 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne.  Ķekavas novada pašvaldībā 2024.gada 17.jūnijā saņemts 

privātpersonas iesniegums par Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada 15.maija vēstulē Nr.1-

7.1/24/1478 noteiktā pienākuma atcelšanu. Ķekavas novada pašvaldība 2024.gada 15.maija 

vēstulē “Par pašvaldības nozīmes ceļu” aicināja iesniedzēju nodrošināt piekļuvi Daugavai pa 

nekustamā īpašuma “Vimbas” sastāvā esošo zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8070 008 

0655 atbilstoši Ķekavas novada teritorijas plānojumā noteiktajam apgrūtinājumam un veikt 

esošā žoga un vārtu pārcelšanu. Uz ko saņēma noraidošiu atbildi no provātperosnas.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Voldemārs Pozņaks, Jānis Zvaigzne, Andris 

Ceļmalnieks, Juris Križanovskis, Aigars Vītols.  
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Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un V. Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par privātpersonas (I.G.) iesnieguma noraidīšanu, 

Atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

3. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2024. gada budžetā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:04:54) 

 

Par jautājumu ziņo Anda Pūriņa. Atkārtoti tiek skatīšanai virzīts lēmumprojekts par pirmajiem 

budžeta grozījumiem 2024. gada budžetā. Budžeta ieņēmumu un izdevumu izpildi uz 2024.gada 

1.maiju, ir apkopoti 2024.gada budžeta grozījumu pieprasījumi: 

 

Ieņēmumiem  precizēti: 

• Ieņēmumi no dividendēm; 

• Pārējie nenodokļu ieņēmumi; 

• Valsts budžeta transferti; 

• Eiropas savienības budžeta transferti; 

• Iestādes pašu ieņēmumi. 

Izdevumiem precizēti: 

• izdevumi pamatbudžetā pa vadības funkcionālajām kategorijām un ekonomiskās 

klasifikācijas kodiem, finansēšanas daļa. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Anda Pūriņa, Edgars Melnieks, Andris Vītols, 

Aigars Vītols.  

 

Debatē Voldemārs Pozņaks, Andris Vītols.  

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un V. Baire aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Andra Vītola - 

Atjaunot finansējumu pārvietojamo konteinera tipa WC uzstādīšanai, 

Atklāti balsojot  ar 2 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis), "Pret" – 9 (Aigars 

Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Viktorija Baire), "Atturas" – 5 (Arnolds Keisters, Inese 

Jēkabsone, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
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V. Baite aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2024. gada budžetā, 

Atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Andris Vītols), "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 

nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.13:08 

 

 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētāja:   (1PARAKSTS) Viktorija Baire 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU. 


